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DEPOORTER Reginald 
Voorzitter – Président 

 �  DOCQUIER Françoise 
Ondervoorzitter – Vice-Président 

�   

DECONINCK Franky 
Algemeen Secretaris – Secrétaire Général 

�   VAN GOETHEM Benny 
Ondervoorzitter – Vice-Président 

�   

ADRIAENSEN Karel 
Lid – Membre 

�   DE MOOR Frederik 

Lid – Membre 

�   

VERSTRAELEN Leo 
Penningmeester – Trésorier 

�   MONNISSEN Robert 
Lid – Membre 

�   

BARBIERI Elis 
Lid – Membre 

�       

Daar dhr. Depoorter verontschuldigd was, heeft Mevr. Docquier de vergadering voorgezeten. 

En l’absence du Président Depoorter, Françoise Docquier assure la présidence de séance 

 

Goedkeuring voor verslag 

Op het verslag werd genoteerd om de gewestelijke sportbestuurders uit te 

nodigen om de werking van de NAC te bespreken. Is dat nog nodig? Willen ze 

allemaal komen? 

 

Approbation du procès-verbal dernière réunion 

Dans le rapport précédent, il était noté que les DSR pourraient être invités à 

une réunion pour discuter du fonctionnement de la CSN. Est-ce encore 

nécessaire, veulent-ils tous participer ? 

Briefwisseling 

- Brief van Gemmenich om een aantal leden te verwijderen die geen 

lid meer wensen te zijn van de KBBB. Brief overgemaakt aan dhr. 

Monnissen, ledenbeheerder. 

 

- VSDC voor Vzw’s: lidnr: V11.000.394 

 

Correspondance 

- Lettre de Gemmenich demandant de supprimer la licence de 

différentes personnes. Lettre remise à Mr. Monnissen, gestionnaire 

de la base de données des licenciés. 

 

- VSDC pour asbl : n° de membre : V11.000.394 

Mededelingen & besprekingen 

1. Kandidatuur ANSB 

Enige kandidaat: Dirk Acx 

Kandidatuur geldig ondersteund volgens de voorschriften van de 

VZW. 

Stemming: 3x ja – 3x nee – 1x onthouding 

De stem van de voorzitter of de stem van diegene die hem 

vervangt is doorslaggevend: Kandidatuur is niet aanvaard 

 

2. Webapplicatie 

Waarom was er iemand aanwezig op deze eerste vergadering van 

Limburg die niet aangeduid werd door de RvB? De bestuurders 

Karel Adriaensen en Leo Verstraelen zijn niet akkoord met de 

gevoerde werkwijze. 

 

Volgende stap: Eddy De Schryver het project laat voorstellen aan 

Patrik Mintjens, Albert Verbeken, François De Coninck, Godfried 

Fransen, Patrick Engelbos, Dirk Verhoeven en Patrik lroemans. In 

een daarop volgende vergadering  wordt het project voorgesteld 

aan Francis Bosseloirs, François Brohée en Hubert Deraedt. 

 

3. Update statuten, financieel vademecum  en RIO 

Vergadering op zaterdag 7 november om 10.00 in Hotel De Swaen, 

Belgiëlaan 1 , Herentals met Leo Verstraelen, Benny Vangoethem, 

Françoise Docquier, Elis Barbieri, Franky Deconinck, Karel 

Adriaensen 

 

4. Bijdrage arbitrage Europa Cup 5Pins National Teams in Herstal 

Dit evenement laat toe om dergelijke subsidie aan te vragen. 

Aanvraag dient te gebeuren vóór het evenement door BC 

Herstalien, het indienen van de factuur kan na het effectief 

organiseren ervan. 

 

 

 

 

Communication & discussions 

1. Candidature DSNA 

Une candidature a été reçu de Dirk Acx 

Candidature valablement soutenue selon les prescriptions de l’asbl. 

 

Vote : 3x oui – 3x non – 1x abstention 

La voix du président ou la voix de celui qui le remplace est 

prépondérante : La candidature n’est pas acceptée. 

 

2. Application web 

Pourquoi y avait-il une personne présent à cette première réunion 

qui n’était pas désignée par le CdA ? Les administrateurs Karel 

Adriaensen et Leo Verstraelen désapprouvent ce mode de travail. 

 

 

Prochaine étape : Eddy De Schryver présente le projet à Patrik 

Mintjens, Albert Verbeken, François De Coninck, Godfried Fransen, 

Patrick Engelbos, Dirk Verhoeven et Patrik Vloemans. Dans une 

deuxième réunion, le projet sera présenté à Francis Bosseloirs, 

François Brohée et Hubert Deraedt. 

 

3. Mise à jour des statuts, ROI et vademecum financier 

Réunion le samedi 7 novembre à 10.00 à l’hotel De Swaen, 

Belgiëlaan 1, Herentals avec Leo Verstraelen, Benny Vangoethem, 

Françoise Docquier, Elis Barbieri, Franky Deconinck, Karel 

Adriaensen 

 

4. Subvention arbitrage Coupe d’Europe 5Quilles par équipes 

nationales Herstal 

Cette compétition entre dans le cadre d’une telle subvention. Le BC 

Herstalien devra introduire une demande auprès du CdA avant que 

l’organisation ait eu lieu et les factures après l’organisation.  
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5. Status van de jeugd, strategie en actieplan van de federatie om de 

situatie te verbeteren 

Wat wordt er gedaan om meer nieuwe jongere spelers aan te 

trekken? Hoe kunnen we onze sport aantrekkelijk maken voor de 

jongeren? Hoe gaan we dit aanpakken?  

 

De NJC informeren over het betreurend resultaat van de vorige 

jaren met betrekking tot het steeds dalend aantal jeugdspelers. De 

vraag moet gesteld worden aan de NJC welke hun strategieën zijn, 

welke acties zij willen ondernemen, … 

 

Vraag stellen via mail en laten opnemen op hun agenda van de 

vergadering van vrijdag 16/10. Er zal een mail gestuurd worden 

naar al de leden van de NJC vóór de vergadering. 

 

5. Statut de la jeunesse, stratégie et plan d’action de la fédération 

pour améliorer la situation. 

Qu’est-il fait pour attirer des nouveaux jeunes joueurs ? Comment 

pourrait-on rendre le billard  plus attractif ? Comment va-t-on 

procéder ? 

 

Informer la CNJ des résultats déplorables concernant le nombre 

décroissant de jeunes joueurs ces dernières années. Il faut se poser 

des questions comme : quelles est la stratégie de la CNJ? Quelles 

sont les actions prévues ?, …. 

 

Il faut demander à la CNJ de ajouter ces questions à l’ordre du jour 

de leur prochaine réunion du vendredi 16/10. Un mail sera envoyé 

à tous les membres de la CNJ avant la réunion.  

 

Financiën 

Correspondentieadressen moeten dringend doorgestuurd worden naar de 

nationale schatbewaarder en nadien worden de facturen asap opgesteld. 

 

De vraag in verband privacy en aan wie de gegevens mogen worden te 

beschikking gesteld om hun taken te kunnen vervullen, wordt gesteld aan 

VSDC gesteld. 

 

Facturen kunnen tegen 18 oktober opgemaakt worden. 

 

De gegevens van Luik Henegouwen ontbreken met betrekking met de Beker 

van België. Françoise neemt hieromtrent contact op met Francis Bosseloirs. 

 

Aanwezigheidslijst van de bijzondere vergaderingen (9/6 en 7/7) doorsturen 

naar de nationale schatbewaarder (FDC). 

 

 

Finances 

Les adresses de correspondances doivent être transmises, de toute urgence, 

au trésorier national et les factures seront envoyées en urgence. 

 

La question, concernant la protection de la vie privée et qui peut avoir accès 

aux données pour pouvoir accomplir leurs tâches, sera posée au VSDC. 

 

 

Les factures seront finalisées pour le 18 octobre. 

 

Il manque les informations de la région de Liège et du Hainaut concernant la 

Coupe de Belgique. Françoise contacte Francis Bosseloirs à ce sujet. 

 

Envoyer les listes des présences des réunions extraordinaires (9/6 et 7/7) au 

trésorier national (FDC). 

Varia 

1. Uitnodiging van de GSB  

Mail sturen om hen te vragen als ze nog steeds wensen 

uitgenodigd te worden.  

 

2. Multi’s 

De RvB moet zich voorbereiden om de nodige steun te geven aan 

dhr. Depoorter voor de organisatie van de Multi’s. 

 

3. Bart van Reeth 

Er zou een Belgische editie van 16 pagina’s kunnen verzekerd 

worden als er per lid €5.00 wordt aangerekend waarvan 3 pagina’s 

gereserveerd voor de KBBB. Dit wordt op de agenda van de 

volgende vergadering geplaatst. 

 

Varia 

1. Invitation des DSR 

Envoyer un mail demandant si ce souhait est encore toujours 

actuel. 

 

2. Multis 

Le CdA doit s’organiser pour apporter le soutien nécessaire à Mr. 

Depoorter pour l’organisation des Multis. 

 

3. Barth van Reeth 

Il y a possibilité de prévoir une édition de 16 pages dont 3 

disponibles à la FRBB au cout de €5.00 par membre. Ce point sera 

remis à l’ordre du jour de la prochaine réunion du CdA. 

Volgende vergadering 

21 november 2015 om 10.00 in Hotel De Swaen, Belgiëlaan 1 , Herentals 

Stautaire algemene vergadering op 20/02/2016 

Prochaine réunion 

21 novembre 2015 à 10.00 à l’hotel De Swaen, Belgiëlaan 1, Herentals 

Assemblée générale statutaire le 20/02/2016 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


